

Protokoll styrelsemöte

Datum: 2017-06-12

Plats: Klubblokal hamnen

Närvarande: Carl-Göran Persson, Pär-Magnus Kikajon, Oscar Ivarsson, Åza Jorudd

- §1 **Mötets öppnande**
Carl-Göran öppnade mötet. Till sekreterare utsågs Carl-Göran Persson samt att justera protokollet utsågs Pär-Magnus Kikajon
- §2. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.
- §3 **Ekonomi**
Betald räkningar lämnas över till Kåre CG fixar detta
Påskrift av det förenklade bokslutet CG fixar till detta
Påskrift av det konstituerande mötet skrevs under
Uppföljning av betalning av avgifter följs upp av vår kassör samt samverkan med Sten-Ola vad avser registrering av våra nya och gamla medlemmar.
- §4 **Inkommen post**
Information om båtretur och hur man kan komma i kontakt med företag som skrotar gamla båtar.
Inbjudan till utbildning. Åza kontaktar berörda inom styrelse och Jolle sektionen
- §5 **Rapporter**
Jollesektionen
Seglarskolan för ungdomar genomförs i v25 och v26 samt en vecka i augusti
Rib båten ska till verkstad på tisdag för att fixas till Anders D ombesörjer detta.
Kölbåt
Vuxenseglarskola genomförs 15 samt 16-17/6
Claes kommer kalla till rorsmanmöte inför tisdagsseglingarna
Anläggning
Informationen var något bristfällig till våran städdag då vi inte gick ut med ett direkt mail till våra medlemmar. Styrelsen föreslår att vi ger de som ej kunde eller uppmärksammade detta tillfälle att få möjlighet att ställa upp vid båtupptaget i höst.(7 oktober preliminärt)
- §6 **Övrigt**
Aktuella mailadresser till styrelsen skall fixas till // Pär-Magnus fixar det

Kontaktperson för styrelsen under sommaren är Åza Jorudd. Information läggs ut på Facebook och vår hemsida

2 st anslagstavlor finns nu uppsatta. Här skall vi sätta upp allmän information om seglarsällskapet, swischnummer, Information och resultat av seglingstävlingarna och interna evenemang. Tävlingsresultat kölbåt osv.

C55 sjösätts på onsdag 14/6 kl.19.00 information kommer ut. Ansvarig Åza Jorudd

Instruktioner angående klubbhuset och hur vi skall använda värmen i klubbhuset. Det är en kostnad som ökat markant och behöver styra upp. Ansvarig Åza

Vi kollar av med våra ungdomar hur vi kan attrahera fler att vilja fortsätta med segling. Åza kontaktar Jolle

Förbandslåda till klubbhuset behövs vid skada. CG kollar upp detta.

Mötet avslutades

Nästa möte kommer vara den 4 september

.

Vid Protokollet

Justeras

.....

.....

Carl-Göran Persson

Pär-Magnus Kikajon